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 Generalforsamling 13. september 2008 
 
Den 13. september 2008 blev der i teltet på Augustas Vænge afholdt ekstraordinær 
generalforsamling i Grundejerforeningen Skanderborg Bakker 1, Augustas Vænge og 
Elisabeths Vænge i Skanderborg 
 
Mødet var indkaldt ved en skrivelse udsendt til foreningens medlemmer med følgende 
dagsorden: 
 
1. Valg af dirigent 
2. Afstemning om tre forslag til beløbsramme til indretning af fællesarealer 
 
På mødet deltog 37 af foreningens 54 medlemmer. Heraf blev 28 afleveret som brevstemme 
inden mødets start, hvoraf 16 var til stede. Ingen var repræsenteret gennem fuldmagt.  
 
På bestyrelsens vegne bød formand Michael Thorsen velkommen og forklarede kort årsagen 
til den ekstraordinære generalforsamling. 
 
1.  Valg af dirigent 
Som dirigent valgtes Margit Juul-Nyholm, 8660 Skanderborg.  
Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var indkaldt i overensstemmelse med 
foreningens vedtægter. 
 
2. Afstemning om tre forslag til beløbsramme til indretning af fællesarealer 
Formand Michael Thorsen orienterede om de 3 beløbsrammer til brug af indretning af 
fællesarealerne.  

• Opnås der 2/3 flertal blandt alle medlemmer for ét af de 3 forslag, bliver dette forslag 
vedtaget – er der flertal for flere af de 3 forslag, skal der en ny afstemning til blandt 
disse forslag, Der vil blive arbejdet videre med det forslag, som her får flest stemmer. 

• Opnås der 2/3 flertal blandt de fremmødte for ét af de 3 forslag, kan forslaget først 
vedtages på endnu en ekstraordinær generalforsamling. 

• Opnås der ikke 2/3 flertal blandt de fremmødte, er alle 3 forslag forkastet, og vi må 
diskutere på næste generalforsamling i 2009 hvad der så skal ske. 

 
Forslag A: Der sættes 250.000 kr. af til brug på fællesarealerne på Augustas og 

Elisabeths Vænge. Beløbet vil blive finansieret som indskud 
 
Der var 37 fremmødte. Her stemte 17 medlemmer for og 20 
medlemmer stemte imod. Forslaget blev dermed forkastet 

 
Forslag B: Der sættes 170.000 kr. af til brug på fællesarealerne på Augustas og 

Elisabeths Vænge. Beløbet vil blive finansieret som indskud 
 
Der var 37 fremmødte. Her stemte 25 medlemmer for og 12 
medlemmer stemte imod.  
Forslaget fik således mere end 2/3 af de fremmødtes stemmer 
og blev dermed delvist vedtaget. 
 

Forslag C: Der sættes 120.000 kr. af til brug på fællesarealerne på Augustas og 
Elisabeths Vænge. Beløbet vil blive finansieret som indskud 
 
Der var 37 fremmødte. Her stemte 29 medlemmer for og 8 medlemmer 
stemte imod.  
Forslaget fik således mere end 2/3 af de fremmødtes stemmer 
og blev dermed delvist vedtaget. 



Grundejerforeningen Skanderborg Bakker 1, Augustas Vænge og Elisabeths Vænge i Skanderborg Side 3  

 
 
Både forslag B og C blev godkendt ved 2/3 flertal af de fremmødte medlemmer. Hermed 
skulle der stemmes for ét af disse 2 forslag. 
 

Forslag B: Der sættes 170.000 kr. af til brug på fællesarealerne på Augustas og 
Elisabeths Vænge. Beløbet vil blive finansieret som indskud 
 
Der var 37 fremmødte. Her stemte 21 medlemmer for. 
 

Forslag C: Der sættes 120.000 kr. af til brug på fællesarealerne på Augustas og 
Elisabeths Vænge. Beløbet vil blive finansieret som indskud 
 
Der var 37 fremmødte. Her stemte 13 medlemmer for. 

 
Der blev flertal for Forslag B, men da der ikke var 2/3 flertal fra hele grundejerforeningen 
skal forslaget tages op på yderligere en ekstraordinær generalforsamling, Her kan forslag B 
endeligt vedtages såfremt 2/3 af de fremmødte stemmer for forslaget. 

 
 

 
 
Bestyrelsen takkede for pænt fremmøde og ønskede god sommerfest ! 
 
 
Dirigent den Formand den 
 
 
___________________ ___________________ 


